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ročník třináctý ZDARMA

Dnes v čísle
� Problematika školství
� Slovo místostarosty
� Penále z dluhů za

nájmy
� V Koněvově ulici

padaly facky
� Ochraně rekreačních

objektů je třeba
věnovat pozornost

� Krizové centrum v Dubí
se má co ohánět

� Zájmové kroužky
v Dubí

� Gymnázium
adoptovalo děti z Indie

� Surfování po internetu
se Pozoreckým dařilo

� Informace pro uživatele
hudebních děl

� 14. únor je Dnem
zamilovaných

� Chilská kultura v Dubí
� Děti se mohou těšit do

Růžové
� Z dubské historie
� Stolním tenistům patří

čtvrté místo
� Napsali jste nám
� Co se děje v Dubí
� Co se děje za humny
� Vzkazy a vzkazíky
� Zpod starého dubu Éra ocelového prozatimního mostu v Dlouhé ulici skončila. V průběhu května ho na−

hradí zbrusu nová stavba.
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Myslím, že neexistuje ožehavější téma
než školství a případná redukce jednotli−
vých zařízení. Týká se také mateřských
škol?

Bezpochyby. Město Dubí v současné do−
bě provozuje 4 mateřské školy o kapacitě 221
míst, které jsou naplněny 213 dětmi. Kromě
MŠ Cibuláček (72,91%) jsou naplněny na
100%. Město Dubí vynaložilo na provoz těch−
to zařízení za rok 2003 (bez provozních ná−
kladů z krajského úřadu) částku
2 363 620 Kč, což odpovídá částce na jedno
dítě 11866 Kč. Největší nákladovost na jedno
dítě mají MŠ Mstišov 17 256 Kč a MŠ Cibulá−
ček 13 627 Kč.

Z uvedených údajů vyplývá, že město Du−
bí vzhledem k demografickému vývoji (před−
poklad pro město Dubí do roku 2015 je, že
počet obyvatel bude oproti dnešním cca 7800
oscilovat v rozmezí 7500 − 8000) má předi−
menzovaný stav těchto zařízení a nese hlav−
ní zatížení za poskytované služby v tomto
rozsahu.

S jakou variantou řešení předstoupíte
před zastupitele a dubské rodiče?

Vzhledem k tomu, že tato služba je pomo−
cí mladým rodinám, můj návrh směřuje k to−
mu, aby zůstala zachována v rozumném roz−
sahu a za přiměřených nákladů. K tomu lze
dospět snížením počtu zařízení provozova−
ných městem a zvýšením spoluúčasti rodičů
na hrazení nákladů.

Zvyšování poplatku za mateřskou škol−
ku nepatří mezi rodiči k populárním kro−
kům, neobáváte se negativních reakcí?

Většina z nás si z minulosti nese v sobě
pocit, že vše za nás vyřeší nebo je povinen
vyřešit všeobjímající stát. Ve světě i u nás ty−
to modely ukázaly, že takovéto chování vede
k bankrotu. Přímá ukázka takového jednání je
i v případě naší současné vlády, která slibuje
něco, na co nemá, ale za peníze nás všech.
Státní dluh všichni jistě znají, dělá ho vláda,
ale platit ho budeme všichni. Zastupitelstvo
města rozhodlo, že se město nebude zadlu−
žovat a bude schvalovat vyrovnaný rozpočet,
tzn. v souvislosti s touto otázkou, že každý by
měl přispívat svým dílem na čerpané služby.
Město ze své funkce má poskytovat mladým
rodinám možnost této služby, ale v přiměře−
ném rozsahu, dle svých finančních možností.
Rodiče zase musí přispět svým dílem na pod−
poru této služby, aby mohla fungovat k jejich
prospěchu. A je na nás zastupitelích, aby−
chom našli řešení jak ekonomické, tak i s při−
hlédnutím k sociálním dopadům.

Jaká konkrétní pozitiva by schválení
vašeho návrhu přineslo?

V rámci prvního kroku ve stávajících zaří−
zeních města zvýšit spoluúčast rodičů na hra−
zení těchto služeb s tím, že dojde k jejich
zkvalitnění. Předpokládané procentuální na−
výšení spoluúčasti cca 30% je třeba konzul−
tovat s řediteli zařízení. Městu zůstane za−
chována možnost poskytovat základní služby
pro pomoc mladým rodinám za rozumných
nákladů.

Jako druhý krok by následovala privatiza−
ce 1−2 nejnákladovějších zařízení s tím, že
smluvní nájemné bude ukládáno na zvláštní
účet, ze kterého se bude hradit tzv. velká
údržba. Městu tento krok přinese úsporu

743 600 korun. Přitom zůstane zachována
možnost umístění dětí do předškolního zaří−
zení, zvýší se konkurence a tím i kvalita v roz−
sahu poskytovaných služeb a rozšíří se mož−
nost volby rodičů podle nabídky mateřských
škol a finančních možností rodiny

Není třicetiprocentní navýšení ceny pro
většinu rodičů příliš velkým finančním za−
tížením?

V porovnání se službou nabízenou sou−
kromě 3000 − 5000 Kč měsíčně se jeví tento
příspěvek velmi příznivě a za předpokladu, že
oba rodiče jsou v zaměstnání, myslím, že je
v silách rodiny tento nárůst uhradit.

Ještě horší situace nastala u základ−
ních škol. Jak ji chcete řešit?

Můj návrh směřuje k hospodárnosti ve vy−
užívání školských objektů v Dubí při jejich ma−
ximální naplněnosti .Zachováním obou stup−
ňů škol v Dubí a v Bystřici by žáci nejméně
využité školy v Pozorce přešli do uvedených
škol, neboť ministerstvo školství již pozorec−
kému zařízení neudělí výjimku. Obě tamní
školní budovy bychom si ponechali v majetku
města, ale zprivatizovali bychom činnost uv−
nitř. Zájem projevila Střední odborná škola
Perspektiva z Újezdečka i Fakulta užitého
umění a designu při Pedagogické fakultě
Jana Evangelisty Purkyně z Ústí nad Labem.

Tuto variantu ale opozice odmítá jako
zcela nevyhovující.

Tomu rozumím a bylo by divné, kdyby to−
mu bylo jinak. Koncepce nazývaná jako vari−
anta B, předložená panem doktorem Zmít−
kem a podporovaná opozičními zastupiteli,
vyzývá ke sloučení všech dubských škol pod
jeden právnický subjekt a ke zrušení druhého
stupně škol v Dubí a Bystřici, zatímco v Po−
zorce by přestal fungovat stupeň první. Dom−
nívám se, že jde o koncepci vycházejí z vari−
anty školství, kterou v minulosti odmítla větši−
na občanů v Dubí. Následující vývoj školství
nám navíc ukázal, jaký stav ve školství sku−
tečně je, a že ho nelze zakonzervovat jen ně−
kolika estetickými úpravami. Navíc demogra−
fický a ekonomický vývoj jen potvrzuje, že ta−
to varianta je pro město neúměrným zatíže−
ním a neřeší snížení finančních nákladů.

Zaznívají hlasy, že v nejbližších letech
dojde k nárůstu dětí zejména v lokalitě
Mstišov a Pozorka.

Dle demografického vývoje v poměru k ro−
ku 2004 je očekáván nárůst žáků v celém
Dubí do roku 2010 o 18 dětí. Udržování re−
zervních míst ve školách 15−20 %, jak žádá
opozice, je tedy nepřijatelné. O pochybnos−
tech nad sdružováním více subjektů pod jed−
no vedení a vytváření velkých, většinou ne−
fungujících celků, ani nemluvím. To nám již
ukázala historie.

Opozice důrazně připomíná, že její ná−
vrh je spravedlivější a ekonomičtější. Sou−
hlasíte?

Ne. Problém pozorecké školy nevznikl ze
dne na den, ale táhne se již několik let. V do−
bě, kdy se mohou rodiče svobodně rozhod−
nout, kam přihlásí své dítě do první třídy, je
vzniklá situace důsledkem nabídky a poptáv−
ky. A jak je vidět, zájem o výuku v Pozorce je
ze strany rodičů dlouhodobě malý. I hospo−
dárnost toho návrhu je velmi diskutabilní. Ob−

sazenost jednotlivých školských zařízení by
byla podle opozičního návrhu zveřejněného
v Deníku Směr: Dubí 1 − 50 %, Dubí 2 −
57,6 %, Dubí 3 − 57,1 %. A v poměru k nákla−
dům na jednoho žáka není pro město přijatel−
ná. Navíc minimální ekonomická ztráta v po−
rovnání s variantou A činí za pět let
7 729 870 Kč a to je hodně peněz.

Na nedávném pracovním zastupitelstvu
žádali předkladatelé protinávrhu přítom−
nost zástupců společnosti TEVYS. Ta tvr−
dí, že pozorecká škola je jednoznačně
v nejlepším technickém stavu.

Podíváme−li se na požadavky na provoz
školních zařízení (ZŠ) za rok 2003, dočteme
se v materiálech firmy TEVYS pod názvem
Návrh plánu oprav, že částka 6 937 035 Kč
(tj. 12 775 Kč na žáka ) je nutná k tomu, citu−
ji: "Pokud nebudou provedeny označené prá−
ce, budou zařízení provozována nehospodár−
ně. V řadě případů se bude provozovatel vy−
stavovat nebezpečí plynoucího z vědomého
porušování pravidel bezpečného a hygienic−
kého provozu školských zařízení. Opět chybí
rezerva na střední a drobné havárie! To je
otopných soustav, přípravy TUV, elektro
apod. Vzhledem ke stavu a četnosti objektů
pokládáme tuto částku za nedostačující pro
jejich udržení v zákonném chodu" konec citá−
tu. Z této celkové částky jen škola Pozorka
měla požadavek na opravy pro rok 2003 −
3 690 885 Kč (což je o 625 675 Kč více než
byl návrh na celé školství v rozpočtu města
pro loňský rok) a odpovídá to nákladu na žá−
ka ve škole Pozorka 30 757 Kč jen v opra−
vách. Protože skutečně čerpáno bylo pozo−
reckou školou za loňský rok 686 915 Kč, zna−
mená to v duchu výše uvedené citace, že
město by čekala investice do tamní školy ve
výši 3 003 970 Kč, aby mohlo provozovat
školní zařízení dle pravidel.

Vylučujete tedy možnost kompromisní
varianty?

Ano. S přihlédnutím k výše uvedeným sku−
tečnostem se návrh varianty B jeví jako nevy−
vážený a tendenční, připomínající spíše návrh
na scénář futuristického sociálního hororu.
Ani nové, v současné době zpracovávané
normativy na krajském úřadě, nám neskýtají
záruku, že objem finančních prostředků z KÚ
bude narůstat. Spíše naopak. Vše se opět bu−
de odvozovat od počtu žáků. Proto školská
zařízení využívaná efektivně a s kvalitním pe−
dagogickým sborem budou i v duchu nového
školského zákona ve výhodě. A bylo by
i vzhledem k pedagogickému sboru neserióz−
ní udržovat stávající stav nebo koncepci, kte−
rá ve svých důsledcích bude bránit zkvalitňo−
vání a omlazování těchto sborů. V neposled−
ní řadě si musíme uvědomit, že doba, kdy by−
la oblast školství řízena direktivně, je už
minulostí. Rodiče dnes mají svobodnou vol−
bu, která jim umožňuje jakou školu pro své
děti zvolí a nikdo není oprávněn jim tuto vol−
bu nutit. Nazývat názor rodičů, "předem úče−
lově zorganizovaným nátlakem z takzvaných
lepších částí Dubí" a vkládat do jejich rozho−
dování rasový podtext, tzv. etnický blok, je
nanejvýše podivné. Nutí to k zamyšlení, jaké
argumenty jsou v této diskusi používány.

S místostarostou Janem Dráždilem roz−
mlouval Jindřich Pech

„Problematiku školství je třeba řešit,“
říká místostarosta Dubí Jan Dráždil
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Porovnání školských koncepcí
A (Jan Dráždil) a B (Mgr. Blanka Zmítková)

Koncepce A: Vychází ze zrušení provozu ZŠ Dubí 3.Uvolněné ob−
jekty budou pronajaty školským institucím

Koncepce B: Vychází ze sloučení všech tří škol v jeden subjekt ZŠ
Dubí s odloučenými pracovišti Dubí 1 a Dubí 2, kde bude zachován pou−
ze 1. stupeň, a v Dubí 3 bude 2. stupeň pro všechny dubské děti Kon−
cepce počítá se zrušením budov Dubí 1 ul. Tovární 364, Dubí 2 Tovární
110.

Komentář:
1. Příznivější průměr žáků na třídu vychází v koncepci A.
2. Náklady na údržbu budov u koncepce A budou podstatně nižší než

u koncepce B, přestože je počet budov shodný.
3. Investice a náklady na údržbu budov budou vyšší v koncepci B.
4. Využití kapacity školních budov variantou A počítá s rezervou volných

míst 1,1 %. To je srovnatelné s vytvořenou rezervou dle Ústeckého
kraje (1 %) .

5. Vytvořená rezerva v koncepci A je postačující i vzhledem k dalšímu
demografickému vývoji.

6. Vytvořená rezerva v koncepci B 22,34 % kapacity je také neefektivní.
Vytváří celkově 123 volných míst.

7. Vytvořená rezerva v koncepci B se bude nadále zvyšovat i vzhledem
k dalšímu demografickému vývoji.

Jan Dráždil − místostarosta města

Vážení spoluobčané,
po delší odmlce v našem Zpravodaji si Vás dovoluji znovu oslovit ve

věcech, které hýbou městem. Jedná se především o problémy spojené
s výstavbou mostů. Ty jsou pro město prioritou a je mojí povinností Vás
o této záležitosti informovat. V loňském roce byly dokončeny dva mos−
ty v ulicích Wolkerova a Drahůnská. Letos budeme pokračovat ve vý−
stavbě dalších dvou mostů v ulicích Tovární a Dlouhá. Jak již bylo uve−
deno v denním tisku, především pak v Deníku Směr, dnem 1. února
2004 došlo k zahájení kompletní výstavby uvedených mostů. Odstraně−
ním vojenské ocelové konstrukce a uzavřením části Tovární ulice zapo−
čaly práce na přeložkách přilehlých sítí, tedy plynu, vody a dalších. Zhru−
ba v polovině měsíce února zahájí firma VHS Teplice spol. s r. o. vlast−
ní výstavbu mostů s předpokládanou dobou ukončení zhruba v polovině

Slovo místostarosty
měsíce května tohoto roku. Město tak po tomto datu uvede do provozu
další mosty, především k užívání občanů Bystřice. Je samozřejmě pro−
blematické zabezpečit dopravní obslužnost v této části města, snahou
je však v co nejkratší možné době uvést vše do původního stavu. Chá−
pu proto některé dubské občany, že přicházejí s různými nápady, jak si−
tuaci zlepšit, ale věřte, nelze vždy a za každých okolností vyhovět všem.
Věřím ve zdravou úvahu, že tak nečiníme proti občanům, ale naopak.
Problémům se nevyhýbám, snažím se je s ostatními úředníky co nej−
rychleji napravovat, ale jak jsem již předeslal, nelze vždy vyhovět.
Všichni víme, jak dnes každý utratí korunu, než ji utratí, tak je tomu
i v našem případě, kdy hledíme na co nejefektivnější vynakládání pro−
středků města. Co se týká dopravní obslužnosti, je situace obdobná.
Omezení v dopravě, především pak ve spojení MHD, se řešilo na něko−
lika jednáních s představiteli Dopravního podniku města Teplic tak, aby
odklonění spojů linky 23 bylo pro občana nahrazeno pokud možno co
nejefektivněji a pro město co nejlaciněji. Chápu, že zvyk je železná ko−
šile, nejede nám stálý spoj, na který jsme zvyklí a problém je na světě.
Věřím však v pochopení občana, že uvedené nutnosti porozumí. Další
možnou alternativou pro letošní rok je výstavba mostu v ulici Lázeňská
v Dubí 1. Povodí Ohře započne v měsíci květnu 2004 s kompletní re−
konstrukcí koryta potoka Horské Bystřice, a to od přehrážky nad měs−
tem ve směru na Tereziny lázně k soutoku s Nerudovým potokem. Ta−
to akce a její dokončení je plánováno na konec roku 2005. V úseku Te−
reziných lázní dojde k přeložce koryta a toku potoka, průběh toku bude
narovnán, budou odstraněny meandry bránící průtoku. K dopravní ob−
služnosti v současné době slouží pouze zpevněný most v ulici Křižíko−
va. Předpokladem je zabezpečení dopravní obslužnosti ulice Lázeňská
tak, aby v době rekonstrukce místa u komunikace Křižíkova, tento mohl
být odstraněn a znovu postaven. Stavba mostů je v návaznosti na re−
konstrukci prováděnou Povodím Ohře, takže předpoklad a nutnost po−
stavit most v ulici Lázeňská je pro letošní rok další akcí, kterou město
musí zabezpečit, a v příštím roce pak zajistit výstavbu mostu v ulici Kři−
žíkova. Jako další rekonstrukce mostu pro letošní rok je naplánována
výstavba mostu v ulici Karolíny Světlé u Zámečku. V současné době če−
káme na přidělení státní dotace. Projektová příprava je dokončena a po
schválení dotace dojde k vypsání výběrového řízení na zhotovitele. Sna−
hou je tak v letošním roce dokončit čtyři mosty a odstranit tak omezující
faktory, jimiž jsou dosud občané dotčeni. Je v zájmu mém i ostatních
úředníků města odstranit povodňové škody v co nejrychlejším časovém
období. Věřím, že tyto priority pochopí i zastupitelé při schvalování roz−
počtu na letošní rok. Přát si pak můžeme společně, aby se dílo zdárně
podařilo.

Pavel Pernekr − místostarosta města

V Koněvově ulici padaly facky, u OMV pokuty
Strážníci provedli zákrok proti dvěma mužům z Dubí, kteří se vzá−

jemně fyzicky napadli v ulici Koněvova. Jeden napadl druhého nejdříve
verbálně a poté i fyzicky. Strážníci za použití mírných donucovacích pro−
středků oba muže od sebe odtrhli a zabránili jim v dalším vzájemném
napadání. Fyzická potyčka skončila zraněním obou zúčastněných a po−
dáním trestního oznámení.

Obsluha benzínové čerpací stanice OMV telefonicky oznámila, že
má problémy se zákazníkem. Strážníci na místě zjistili, že občan Liber−
ce natankoval pohonné hmoty a pokusil se ujet bez zaplacení. Byla zjiš−
těna jeho totožnost. Při prokazování totožnosti si strážníci všimli, že muž
je pod vlivem alkoholu. Pokus o ujetí bez zaplacení přijde občana z Li−
berce draho.

V ulici K. Světlé bylo odcizeno několik hliníkových krytů od lamp ve−
řejného osvětlení. Občan z Dubí si všiml registrační značky vozidla, kte−
rým pachatel přijel. Podle registrační značky se zjistilo, že vozidlo je hlá−
šené v Duchcově, ale majitel ho prodal občanovi z Pozorky. Ten se
v místě bydliště nezdržoval, ale údajně odjel do sběrny. Strážníci si na
něj počkali před sběrnou.

V průběhu měsíce ledna došlo k několika sněhovým kalamitám. Na
služebnu Městské policie Dubí volali rozhořčení občané, že strážníci ne−
regulují dopravu. Řidiči nákladních automobilů parkovali po celé silnici
E 55 v zabydlené části města. Občané si právem stěžují na neúnosnou
situaci, ale Městská police nemůže řídit dopravu. Zákon ji to neumož−
ňuje. Městská policie může řídit dopravu u dopravních nehod a podob−
ných případech, ale ne v případě nesjízdnosti silnice. V těchto případech
pouze ve spolupráci s policií ČR.

Omlouvám se občanům, kteří se nedovolali na služebnu Městské po−
licie Dubí ve dnech 9. 1. 2004 od 16.00 do 10. 1. 2004 v 12.00 hod., kdy
byla porucha na telefonní lince.

Tomáš Pykal − velitel MP Dubí

Městská policie DUBÍ
Krušnohorská 203/19, 417 01 Dubí
Telefon + Fax: 417 571 637 Tel.: 417 571 200

Prominutí penále z dluhů za nájmy bytů
V našem městě bydlí v obecních domech nájemníci, kteří se dostali

do svízelné životní situace a neměli dostatek finančních prostředků
k úhradě nájemného. V nájemních smlouvách mají stanoveno penále ve
výši 2,5 % z dlužné částky denně. Zastupitelstvo města Dubí dne 16. 12.
2003 schválilo prominutí penále dlužníkům, kteří uhradí své dluhy za
pronájem bytu v období od 1. 1. 2004 do 30. 4. 2004. V případě, že
dluh již byl žalován u soudu, musí být uhrazeny i soudní poplatky spoje−
né s žalobou. Penále často až několikrát překračuje dlužný nájem, proto
je tato možnost úhrady jedinečnou šancí dlužníků, jak se vyhnout ná−
sledné exekuci při vymáhání dluhů. Finanční odbor MěÚ Dubí
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Ochraně rekreačních objektů je
třeba věnovat zvýšenou pozornost

Pachatelé krádeží vloupáním si rádi vy−
bírají především odlehlé nezabezpečené
objekty, ke kterým se dá dobře zajet auto−
mobilem.

Policie ČR upozorňuje na možná rizi−
ka:

− Přístupovou cestu do objektu tvoří ok−
na a dveře. To znamená, že zabezpečení
těchto nejrizikovějších míst objektů by mě−
lo pachatele zastavit nebo odradit. Vhodné
jsou bytelné dveře, ochranné mříže, uza−
mykatelné okenice.

− V blízkosti objektu by neměly být žád−
né věci, které by případnému nenechavci
zjednodušily vstup do objektu např. žebří−
ky, nářadí.

− Pro případ vloupání je dobré pořídit si
fotodokumentaci cenných věcí.

− Cennější věci nenechávat přes zimu
v rekreačním objektu.

− Při pobytu na chatě si všímat pobytu
neznámých osob a aut. I případné svědec−
tví je důležitým vodítkem pro práci policie.

− Rekreační objekt nepravidelně navště−
vujte i v zimě. Uklizený sníh budí zdání
kontroly.

− Při podezření z vykradení zásadně ne−
vstupujte do objektu, neuklízejte po zlodě−
jích a věc oznamte neprodleně policii.

Zpracoval: por. Bc. Helena Pikalová
Policie České republiky

Okresní ředitelství
Masarykova 1363

Teplice

Zájmové kroužky pracující při školských
zařízeních na území města Dubí

školní rok 2003/2004

Mateřské školy
kroužek vedoucí počet členů

MŠ Mstišov, Školní 39,  
ředitelka Eva Hrabovská veselá flétna Pavla Wasserbauerová 14

německý jazyk ex. prac. 12               
prevence vadné výslovnosti E. Hrabovská 11
výtvarný paní uč. Skokánková 14
estetický paní uč. Skokánková 12
rytmika paní uč. Skokánková 12

MŠ Křižíkova 157, Dubí, 417 571 026,
ředitelka Marie Šuchová flétničky paní uč. Klimešová 23

plavání pí.uč. Klimešová, Brožková 32
logopedie paní řed. Šuchová 9
německý jazyk ex. prac. 10

MŠ U Křemílka, Rokosovského 236,
417 571 755, ředitelka Eva Vágnerová

cvičení rodičů s dětmi paní uč. Koritková různě
flétničky paní uč. Koritková 18
country tanec paní uč. Patzeltová 14
výtvarný kroužek paní uč. Kočová 6
plavání, saunování všechny učitelky všechny děti
inhalování určený pedagog všichni
cvičení s overballem paní uč. Koritková 10 
cvičení s gymballem paní uč. Koritková 10

MŠ Cibuláček Dubí, Tovární 517,
417 571 060, Jarmila Langmajerová

angličtina paní uč. Petrovová 10
ozdravný výjezd do Itálie určený pedagog 37
pěvec.sbor Cibuláček paní uč. Kubištová 20
flétničky paní uč. Minaříková (externě) 20
plavání paní uč. Nejedlá+Kubištová 20
výtvarný kroužek paní uč. Fišerová 8
německý jazyk ex. prac. 12
dramatický paní uč. Wittichová 10
taneční kroužek paní uč. Nejedlá 10

Krizové centrum se má v Dubí co ohánět
Terénní program pro město Dubí začalo

teplické Krizové centrum poskytovat 24.
dubna loňského roku na základě dohody
s vedením radnice. V této době byla zalo−
žena takzvaná protidrogová komise, v níž
jsou zástupci státní i městské policie,
všech dubských škol a další osoby. V čase
od zahájení činnosti K−centra zhruba do
poloviny května proběhla depistáž terénu.
Poté byl terénní program přesunut do "Par−
lamentu", tedy do místa s největším výsky−
tem obyvatel s rizikovým chováním. Práce
v této budově začala 28. května 2003. Pra−
covníci Krizového centra zde každou stře−
du od 13 do 16 hodin poskytují služby
v rámci přístupu Harm reduction. Jedná se
o program terciální prevence. Pokud při−
pustíme fakt, že se v naší společnosti na−
cházejí lidé, kteří své braní drog nevidí jako
problém a proto se v současné době ne−
chtějí léčit, je třeba i této skupině něco na−
bídnout, neboť představují riziko nejenom
pro sebe, ale i pro zbytek obyvatel. Péčí
o tyto jedince chrání společnost především

sama sebe. Tento přístup pomáhá závis−
lým lidem minimalizovat poškození jejich
zdravotního a sociálního stavu do okamži−
ku, než se rozhodnou pro život bez drog.
Snižuje výskyt použitých injekčních jehel
a tím nebezpečí možné nákazy dalších
osob. V rámci programu je využíváno ze−
jména těchto aktivit: výměnný program in−
jekčních stříkaček (sterilní za použitou), di−
stribuce obvazového a dezinfekčního ma−
teriálu a kondomů. V neposlední řadě pra−
covníci poskytují poradenství o bezpečném
užívání návykových látek, o infekci
HIV/AIDS a žloutenkách, o možnostech
substitučních programů, léčby závislosti
a služeb s tímto spojených. V uvedené do−
bě bylo zaznamenáno 119 kontaktů. Počet
klientů zúčastňujících se pravidelně uvede−
ného programu je 26, z toho 16 mužů a 10
žen. V naprosté většině je zneužívanou
látkou heroin. Dále byl zaznamenán velký
výskyt uživatelů těkavých látek. Od začát−
ku působení bylo vyměněno 3007 kusů in−
jekčních stříkaček a sesbíráno 64 kusů.

Počátkem září probíhaly odběry na přítom−
nost protilátek proti viru HIV 1, 2, HbsAg,
HCV a lues. Odběru se zúčastnilo 6 klien−
tů, 3 muži a 3 ženy. Z testovaných osob
bylo pět negativních na všechny protilátky,
jeden klient byl pozitivní na HCV. Závěrem
bychom rádi poděkovali Městské policii
Dubí za spolupráci a Městu Dubí za po−
skytnutí prostor a ochotu se touto proble−
matikou zabývat.

Barbora Bočková a Karel Pešička
− pracovníci K−centra Teplice



www.mesto−dubi.czÚnor 2004 DUBSKÝ ZPRAVODAJ

Strana 5

14. únor je Dnem
zamilovaných

V loňském roce jsem 14. února dostala
krásnou růži. Darující nebyl muž, jak by se
dalo předpokládat, ale žena. Trochu jsem
se podivila a chtěla především vysvětlení.
Dotyčná paní mi řekla: "přečtěte si koneč−
ně někde, že dnešní den není pouze dnem
milenců, ale je i dnem všech těch, kteří ma−
jí rádi". Potěšilo mě to. Potěšily mě i SMS
od mých dětí. Nepsaly mi SMS typu "moje
zlatíčko, uteklo mi srdíčko, až je chytíš, bu−
de tvé, na oplátku pošli své" nebo "moje
srdce sladce spalo, dokud tebe nepoznalo,
ale teď už nespí, jen na tebe myslí". Psaly
jen jednoduše: "máme tě rádi" jistě mi dáte
za pravdu, že delší SMS by byly zbytečné.
Také malá přáníčka od přátel byla milá. Ale
stejně mě to nedalo. Chtěla jsem vědět, jak
to s tím sv.Valentýnem opravdu bylo. Tak
jsem se pídila po informacích a něco málo
našla.

Se životem sv. Valentýna, jehož svátek
slavíme 14. února, je spojeno několik le−
gend. Připomínají, že na světě existují vě−
ci, pro které stojí za to obětovat život. Jed−
nou z nich je láska. Podle jedné z legend
se biskup Valentýn ve třetím století našeho
letopočtu postavil proti zákazu císaře Au−
gusta II. uzavírat svatby. Císař svůj zákaz
zdůvodnil tím, že potřebuje dostatek vojá−
ků. Biskup ale oddával milence potají. Za
to byl odsouzen k smrti a popraven. Za
svou mučednickou smrt byl svatý Valentýn
prohlášen za patrona všech zamilovaných. 

Ale já si stejně myslím, že opravdová
láska sv. Valentýna nepotřebuje!

Hana Chaloupková

Informace pro uživatele
hudebních děl

Uživatelé hudebních děl jsou např. po−
řadatelé diskoték, tan. zábav, plesů, kon−
certů, festivalů, sportovních akcí, mód. pře−
hlídek, tanečních soutěží a dalších veřej−
ných produkcí, ale také provozovatelé pro−
vozoven služeb a jiných objektů, kam má
přístup veřejnost (např. restaurací, hotelů,
penzionů, kin, prodejen, kadeřnictví, solá−
rií, fit center, dopravních prostředků, výsta−
višť, zábav. podniků, kolotoče, trhy, pou−
tě…).

Od 1. prosince 2000 platí Autorský zá−
kon č. 121/2000 Sb., který se týká ochrany
práv autorů a poplatků spojených s užíva−
ným dílem. 

Případné dotazy, spojené s tímto záko−
nem, Vám budou zodpovězeny na regio−
nálním pracovišti OSA (Ochranný svaz au−
torský) Děčín, Labská 691/23, Děčín I, are−
ál Střelnice, každé pondělí v době od 8.00
do 18.00 hodin nebo telefonicky na číslech:
412 514 494, 737 936 535, 723 207 470.
Odpovědi na nejčastější dotazy uživatelů
práv jsou také zveřejněny na www.osa.cz,
odbor veřejného provozování, kde najdete
i jiné informace.

Hana Chaloupková,
humanitní odbor

Na gymnáziu v Dubí adoptovali
chlapce a dívku z Indie

Chilská kultura v Dubí
Vernisáž výstavy pod názvem „Tajemství skrytá v hlíně“ proběhla počátkem ledna

ve výstavní síni designu FUUD v Tovární ulici. Autorkou vystavovaných děl byla chil−
ská akademická sochařka Norma Ivonne Lobos Sanchez de Chládek, žijící od doby
nástupu bývalého diktátora Ponocheta k moci v naší republice. Na výstavě představi−
la převážně nádobí zoomorfních a antropomorfních tvarů z hlazené keramiky bez
ozdob, často zakuřované. Osobitou atmosféru celé expozice doplnila mapa Jižní Ame−
riky a umocnil výklad autorky o významu a symbolech vystavovaných předmětů. Dubí
se výstavou chilské sochařky zařadilo mezi Santiago de Chile, Buenos Aires, Madrid,
Brno, Prahu a mnohá další místa, v nichž se autorka dosud prezentovala.

Ing. Ivana Větrovcová 

Surfování po internetu se Pozoreckým dařilo
Žáci Základní školy Dubí 3 se zúčastnili internetové soutěže "Surfař 2003", kde měli

prokázat schopnost orientace na internetu vyhledáváním odpovědí na uvedené otázky.
Soutěž byla dvoukolová a podmínkou byla účast v obou kolech. Soutěže se zúčastnili žá−
ci 7. třídy a získali z 10 vylosovaných "6" míst pro naši ZŠ. Žáci obdrželi hodnotné ceny,
které jim byly osobně předány na Schole Humanitas v Litvínově.

Jména výherců:
Petra Köllnerová 2. cena −  radiomagnetofon Philips
Petr Husák 3. cena −  discman Smarton
Míša Chmelová 4. cena −  peněžní poukázka v hodnotě 1000,− Kč
Michal Sivák 5. cena −  peněžní poukázka v hodnotě 1000,− Kč
Radek Nanár 8. cena −  digitální hodinky
Kateřina Bodláková 10. cena −  radiobudík

Výherci jsou také zveřejněni na internetových stránkách včetně jejich fotografií a cen
na adrese www.humanitas.cz.

Za ZŠ Dubí 3 učitelka H. Jouglová

Adopce na dálku nebyl dříve moc zná−
mý pojem. V současnosti, tak jak roste in−
formovanost lidí, mnozí nejen že vědí, ale
také se i zapojují. Jedná se o adoptování
dítěte z některé rozvojové země. Dítě, pro
které se rozhodnete, zůstává ve své zemi
a rodině, ale vy mu určitou finanční částkou
zajistíte vzdělání, buď na jeden školní rok
nebo více, to už záleží na vás. Adoptovat
takto na dálku může jednotlivec nebo ko−
lektiv či organizace. 

Když jsme při hodině angličtiny četli člá−
nek o tom, jak vypadá dětství v Indii a o té−
to možnosti pomoci, naši studenti přišli
s návrhem, že bychom se do této akce mě−
li zapojit. Rozhodnutí bylo dobrovolné
a musím říci, že se zapojili prakticky všich−

ni, včetně zaměstnanců a profesorů dub−
ského gymnázia. Podle výsledků hlasová−
ní jsme pak adoptovali chlapce i dívku z In−
die. Výběr jsme nechali na pořádající orga−
nizaci, takže teď čekáme, jsme zvědaví
a těšíme se na dopisy a fotografie.

Samozřejmě, že máme z našich stu−
dentů radost, ale nepíšu tento článek pro−
to, abychom se chlubili. Chtěla bych touto
cestou spíše dát vědět, že existuje tato
možnost, protože čím více se o tom mluví,
tím více lidí se může zapojit. A také jsem se
chtěla říci, že dokud je mladá generace
schopna soucitu s druhými, není tak špat−
ná. Naopak.

Mgr. V. Falková
− Gymnázium J. A. Komenského Dubí 
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Výborně si vedou stolní tenisté Centra
volného času po polovině regionálního pře−
boru. Zejména zásluhou Jana Wortha si
udržují čtvrtou příčku ve třináctičlenné tabul−
ce za zatím bezkonkurenčním B−týmem
Duchcova, Béčkem Hudcova a F−celkem
Krupky. První zkušenosti nasbírala i rezerva
dubských stolních tenistů ve stejné soutěži,
a se sedmnácti body jí zatím patří poměrně
lichotivá desátá příčka. Zatímco A−tým do−
kázal po třinácti zápasech desetkrát zvítě−

Společnost přátel Asterixe a Obelixe při Sboru dobrovolných
hasičů Dubí, zastoupená panem Eduardem Mráčkem, plánuje
v červenci letní dětský tábor. Koncepce tábora vychází z předpo−
kladu, že se jedná o akci odpočinkovou, prázdninovou, v místech
se zajímavým a turisticky atraktivním okolím. Program a jeho rea−
lizace je determinována plánovanou účastí nejen z Ústeckého kra−
je, ale i dětí ze Saska. Speciálně pro tento "přeshraniční" tábor bu−
de uspořádána celotáborová hra "Toulky Evropou". Děti s "ce−
stovním pasem" (herní knížečkou) procházejí během dvou týdnů
některé země EU. Kromě získání základních poznatků o kultuře

daného národa děti navíc nabudou sounáležitosti a "pocitu sou−
sedskosti", který dnes obzvláště chybí. Alfou omegou celé hry jsou
ale akčně pojaté hry a vtipné zápletky, postavené především na
chuti bavit se a umění vedoucích i dětí improvizovat. Samozřej−
mostí je motiv zdravé soutěživosti mezi jednotlivými družstvy.
V rámci činnosti spojené s SDH Dubí, budou navíc děti seznámeny
s hasičskou technikou, zúčastní se nácviku hasičské štafety, hasič−
ského útoku (STIF) a navštíví hasičský záchranný sbor v Děčíně.

Kontakt: Eduard Mráček, 417 571 204, 728 502 204.
Jarka Turková

Z dubské historie

Šachta "U tří podivných
hlav" na Cínovci

Na území dnešní Krupky žili tři bratři,
kteří jako horníci toužili ve zdejších horách
najít své bohatství. Ovšem atˇ hledali jak
hledali, jejich snaha vycházela naprázdno.
Jedné noci se oněm třem bratrům ve snu
zjevil duch hor. Vyzval je, aby zanechali
zbytečné námahy a vydali se „proti půlno−
ci“, tedy na sever, kde najdou bohaté nale−
ziště. Bratři uposlechli radu a zamířili do
hlubokého lesa, aby nalezli vytoužené bo−
hatství. Chodili sem a tam a dohadovali se,
zda jsou již na správném místě nebo jestli
se mají vydat ještě dále. Když tak chodili
notnou dobu, aniž by došli k nějakému zá−
věru, objevil se zčistajasna duch hor v po−
době permoníka. "Vy jste mi ale podivné tři
hlavy!", stačil říci a zmizel. V ten okamžik
bratři věděli, co mají učinit. Udeřili do ze−
mě. Rázem narazili na bohatou cínovou ží−
lu. Od té doby se toto místo nazývalo " U tří
podivných hlav." Podle pověsti zde vznikla
první šachta cínoveckého revíru. A tři bratři
byli považováni za zakladatele cínovec−
kých dolů. Brzy do těchto míst přišlo mno−
ho dalších horníků z Krupky. Založili osa−
du, kterou nazvali "Der Ziennwald (později
Zinnwald)", neboť celý les byl bohatý na
cín. Staré zprávy hovoří o tom, že kámen
o velikosti krávy měl větší hodnotu, než sa−
motné zvíře.

Jindřich Pech

Stolním tenistům patří po polovině soutěže čtvrté místo

zit, rezerva poznala pocit vítězství zatím tři−
krát. V posledních zápasech rozprášili dub−
ští table−tenisté G−celek Krupky na jeho sto−
lech 16:2 a rezervní tým přehrál v domácím
prostředí H−tým Krupky 10 :8. V individuál−
ním hodnocení hráčů soutěže jsou zatím
bez ztráty jediného zápasu v čele duchcov−
ští Ladislav Kropáček a Pavel Láník, kteří
ani v sedmačtyřiceti duelech nepoznali hoř−
kost porážky. Velmi dobře si v tomto hod−
nocení vede i dubský Jan Worth, který ve
dvaačtyřiceti střetnutích dokázal čtyřiatřicet−
krát zvítězit a jeho úspěšnost činí 80,95 pro−
cent. Druhým nejúspěšnějším dubským
stolním tenistou je Bohuslav Bechyně s bi−
lancí: 38 zápasů, 25 vítězství a 13 proher při
úspěšnosti 65,79 procent. Do hodnocené
padesátky hráčů se vešel ještě Tomáš Hu−
báček ( CVČ A) − 38 − 23 − 15 −65,53% na
24. místě. O tři příčky hůře je hodnocen Pe−
tr Libš s bilancí 26−15−11−57,69% na 27.
místě, třiatřicátý je zatím Slavoj Drobný
mladší z dubského B−týmu, který z osma−
čtyřiceti zápasů 22 krát zvítězil. Jako čtyřia−
čtyřicátý je hodnocen Slavoj Drobný starší
s dvanácti výhrami z dvaačtyřiceti zápasů
a posledním dubským hráčem , zazname−
naným v TOP 50 je Petr Hellmich, kterého
na 46. místo vyneslo sedm výher z třiatřice−
ti zápasů. Podle lídra dubských stolních te−
nistů Jana Wortha budou hráči z Centra vol−
ného času v letošním roce nadále sbírat
zkušenosti, aby se pokusili v příští sezóně
porvat o postup do vyšší soutěže. (rr)

Letní dětský tábor Růžová − Arnoltice, červenec 2004
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Poděkování
Výbor smíšené organizace Sdružení

zdravotně postižených v Dubí děkuje paní
ředitelce Evě Valtové, učitelkám a žákům
ZUŠ v Dubí − Bystřici za vystoupení na tra−
diční vánoční členské schůzi dne 6. prosin−
ce 2003. Poděkování patří rovněž vedoucí−
mu Technických služeb města Dubí Jindři−
chu Chaloupkovi za poskytnutou pomoc
a zajištění přepravy účinkujících dětí ze
ZUŠ. Děkujeme rovněž starostce Iloně
Smítkové a místostarostovi Janu Dráždilo−
vi za účast na schůzi.

Marta Herdenová − Výbor smíšené or−
ganizace Sdružení zdravotně postižených
Dubí 3

Architekt Jarkovský
napsal městu

Vážená paní starostko,
vážený pane místostarosto,

při svých skromných časových a infor−
mačních možnostech se dobře orientovat
v potřebách a možnostech školství v Dubí,
mám potřebu z pohledu pedagoga Vás
upozornit na dvě kladné podoby škol v Du−
bí, za které Vám chci zároveň poděkovat.

Je to Vaše podpora prvních tříd Základ−
ní školy v Dubí 1, kde se snažíte udržet mi−
nimální počty žáků ve dvou třídách. ( Lituji,
že není v mých silách alespoň vzdáleně
sledovat výuku i ve Vašich dalších dvou
základních školách.) Vytvořit provozovate−
lem školy maximální prostor pro možnost
individuální práce učitele s prvňáčky je po−
třebný z hlediska kvalitního rozvoje indivi−
duality a podpory odlišných talentů budou−
cích osobností.

V dnešní nevyjasněné a pro školy ne−
příznivé době je Váš přístup nejen profes−
ně odpovědný, ale i příkladný. 

Druhá podoba dobré školy z mého po−
hledu je Základní umělecká škola vedená
paní ředitelkou Evou Valtovou.Měl jsem
možnost několikrát se seznámit s výsledky
práce jejího hudebního a výtvarného oddě−
lení. Jsem rád, že se na dobrých výsled−
cích školy podílí i pracovnice vašeho měst−
ského úřadu paní Hana Chaloupková

a moje asistentka slečna Bc.A.Jana Lin−
hartová.

Cením si, že vzájemně hezký vztah se
vyvinul i mezi mými studenty a žáčky ZUŠ.

V květnu v naší výstavní síni budou mít
žáci výtvarného oddělení ze ZUŠ výstavu.
Předpokládám, že i s hudebním doprovo−
dem svých malých kolegů − muzikantů.

Zájem o tuto výuku ze strany dětí a je−
jich rodičů je dobrý i kvalitní koncepcí zá−
kladního školství města. V důsledku se jed−
ná o budoucí kvalitu myšlení a posuzování
životních hodnot každým jedincem lidské
společnosti.

Proto vám chci za Vaše úsilí poděkovat
a přimluvit se o udržení kladných hodnot
vaší koncepce školství i ve vašem dlouho−
dobém záměru.

S úctou 
Doc.ak.soch.Pavel Jarkovský

vedoucí ateliéru keramiky a porcelánu
FUUD UJEP

U „Parlamentu“
schází přechod

Vážená paní starostko 
a pane místostarosto,

Dlouho jsme spolu nekomunikovali
a tak se po půl roce opět ozývám. I přesto,
že jste mi již jednou ujistil, že pro slušné
obyvatele Dubí Lesní brány nic dělat nebu−
dete, dovolte mi alespoň popsat situaci, ja−
ká je u nás nyní(zřejmě o ní nevíte). Kriti−
zovaná zastávka byla po půl roce opět
zprovozněna (zřejmě si myslíte, že to jen
tak v klidu vyšumí do ztracena, jak je v ČR
zvykem). Bohužel nevím jestli stavba, kte−
rá svým stavem (rozpadlá budova) bránila
lidem k přístupu na zastávku se zálivem, je
již v dobrém stavu??? Připomínám, že je
opravená střecha (z peněz daňových po−
platníků) a to je vše. To, že je v domě pro−
padlá podlaha od shora až dolů, určitě víte.
Myslíte, že je bezpečné používat tento
chodník? Dále se ptám, jestli by nebylo
lepší investovat tyto prostředky do něčeho
potřebnějšího. Já jsem například žádal
město o bezúročnou půjčku na střechu pří−
stavby baráku a hned na vrátnici MÚ jsem
byl ubezpečen, že zrovna já na ni nárok

Napsali jste nám ��
nemám. Proč podporovat lidi, kteří obci ně−
co přinášejí, starají se o svůj majetek a ne−
dělají neopravenými domy obci ostudu??
Asi je pro Vás levnější opravit za obrovské
peníze nepřizpůsobivým další holobarák
(nedávno nám jeden vypálili, vzpomínáte
si?). Abych Vás dlouho nezdržoval, chtěl
jsem Vás požádat alespoň o jednu drob−
nou věc. V celém Dubí jste si nechali na−
kreslit u zastávek se zálivem pěkné pře−
chody pro chodce. Nevím, jestli došla bar−
va, ale u naší zástávky přechod chybí.
Doufám, že alespoň tato drobná maličkost
není pro Vás žádný problém a alespoň jed−
nou vyslechnete hlasy svých obyvatel. Na−
konec Vás oba zvu na procházku v maleb−
né oblasti kolem parlamentu, hlavně v ob−
lasti nové zastávky. Smrad vycházející ze
vchodu přímo na zastávku je opravdu neu−
věřitelný a to k tomu nepočítám již rok všu−
de v novinách vychvalující K−centrum plné
feťáků. Kopii zasílám také deníku Směr,
kde oslavné články o K−centru vycházejí
s podpisem (kot) a do redakce Dubského
zpravodaje pro informaci.

Díky za odpověď a Váš čas, s pozdra−
vem

Kamil Bláha

Vážený pane Bláho,
dovoluji si Vám odpovědět na Vaší opě−

tovnou žádost, kde žádáte vysvětlit postup
prací na komunikaci Ruská ul. Pozorka
u tzv. Parlamentu. V domnění, že vše bylo
již vysvětleno p. Lískou ved. technického
odboru, jsem považoval záležitost za uza−
vřenou. Omlouvám se, že Vás neuspokoji−
lo sdělení i ostatních orgánů, ale celá zále−
žitost se řešila jako projektová dokumenta−
ce v minulém volebním období, kde veřej−
né projednání proběhlo v ZM jako součást
celkové rekonstrukce komunikace E55
probíhající městem Dubí. Důvodem úprav
komunikací, vytvoření zastávkových zálivů,
kruhových objezdů a dalších změn je sku−
tečnost, že komunikace E55 musí z hledis−
ka bezpečnosti provozu vycházet ze záko−
ných norem provozu na pozemních komu−
nikacích. Z tohoto důvodu v součinnosti
vlastníka komunikace Řsd Chomutov, DI
PČR a města vznikl záměr a posléze pro−
jekt, který narovnává nedostatky již zmíně−
né komunikace. V současné době, kdy do−
chází k postupné realizaci, nemůžeme jako
účastník, který ve svých vyjádřeních potvr−
dil, jak jsem napsal již dřívější rozhodnutí,
ovlivnit původní rozhodnutí. Na Váš dotaz,
proč nebylo s občany projednáno umístění
zastávek, musím Vás seznámit se skuteč−
ností, že občan je a byl v minulosti infor−
mován o projednávání veškerých záleži−
tostí týkajících se změn a života ve městě
v ZM. Je však dobrovolnou záležitostí
účast na těchto veřejných jednáních. Proto
velmi lituji, že má odpověď Vás neuspoko−
jí, ale věřte ZM, ani úředníci nedělají nic za
zády občana. Proto se někdy stane, že
i zdánlivě nepodstatné změny se později
jeví jako v tomto případě, jako vážné.
Věřím, že byť pro Vás neuspokojivá záleži−
tost je alespoň z části osvětlena a budete−
li mít zájem o bližší údaje navrhuji Vaši ná−
vštěvu u mne v dohodnutém termínu.

S pozdravem 
Pavel Pernekr − místostarosta městaMikulášský parní expres Bouřňák byl počátkem prosince beznadějně vyprodán.
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Příspěvky, náměty a dotazy do Dubského zpravodaje zasílejte nebo te−
lefonujte na Městský úřad Dubí odbor humanitní, tel.: 417 571 041−2
nebo fax: 417 571 399 nebo na e−mail: cvcdubi@quick.cz.
Uzávěrka Dubského zpravodaje je vždy 25. v měsíci. Nezaručujeme,
že příspěvky došlé po tomto datu budou zařazeny.
Nevyžádané rukopisy nevracíme.

Názory pisatelů se nemusí vždy shodovat s názory vydavatele. 
U příspěvků delších než rozsah A4 si redakce vyhrazuje právo 

obsah bez porušení smyslu příměřeně zkrátit.
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Ruská 264, 417 01 DUBÍ, IČO 00266281
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Sazba a tisk: TABUC−PACK s.r.o.

Co se děje v Dubí

Co se děje za humny

Vzkazy a vzkazíky:
10. 2. Zasedání městského zastupitelstva

od 15 h. v jídelně Českého porcelánu
13. 2. Valentýnský koncert − Galakoncert

operetních melodií a evergreenů se só−
listy hudebních divadel a souborem
NÁLADY Petra Macka − sál Tereziných
lázní v Dubí, začátek v 16 hodin, vstup
zdarma

14. 2. Valentýnská taneční zábava − hraje
Duo Milešovka, začátek ve 20 hodin
v restauraci Zámeček

24. 2. Posezení při svíčkách − Klub seniorů,
Školní nám. Dubí 1 − Toulky po Americe
− další díl vyprávění Milana Nového
o cestách s fotografiemi, začátek v 17
hodin, vstup zdarma

HLEDÁME
NOVÉ TALENTY

Taneční skupina VIVA
pořádá nábor tanečníků
v následujících kategoriích:
a) dětská kategorie (7−10 let),

disko−show formace
b) juniorská kategorie (11−14 let),

disko−formace

Konkurz:
v úterý 24. února nebo ve čtvrtek 26. února
2004 vždy od 16.00 − 17.00 v tělocvičně ZŠ
Dubí 2 (naproti Řempu)

Taneční soubor VIVA se zúčastňuje
oblastních kol i republikových soutěží, 

vystupuje na různých kulturních akcích,
pořádá taneční soustředění atd...

DALŠÍ INFORMACE: 

• Cena: 50,− Kč / měsíc
• Tréninky: 

děti (7−11 let) * 1x týdně v pondělí od
16.00 − 17.30
junioři (11−14 let) * 2x týdně v úterý a ve
čtvrtek od 16.00

• Kde probíhají tréninky?
V prostorách tělocvičny v Dubí 2−Bystřici
(naproti Řempu), z Teplic autobusem
č. 23 a 25 − zastvávka přímo u tělocvičny. 
Dobré autobusové spojení!

Obědy v Cibuláčku jen za 35 korun
Pouhých 35 korun stojí obědy pro veřejnost,

připravované v Mateřské školce Cibuláček v To−
vární ulici. Menu nabízí polévku, hlavní jídlo
a kompot či ovoce. Zájemci z řad dubské veřej−
nosti se ke stravování mohou přihlásit přímo
v objektu zařízení u paní ředitelky Jarmily Lang−
majerové, nebo u vedoucí stravování Ireny Tvr−
dé. Bližší informace lze získat rovněž na telefon−
ním čísle 417 571 060. Nechte si chutnat! (rr)

Žitavští Žabáci, Lední tygři z Liebenau, Bílí
žraloci z Hennersdorfu a také geisingští Kozlové
svádějí líté souboje na ledové ploše Gründelsta−
dionu v Geisingu. Máte−li hokejové mužstvo, rá−
di vás zde uvítají. Své místo zde mají i borci cur−
lingového klubu. A pokud vás tento druh sportu
zajímá, je možné si zamluvit ve zdejší hale tré−
nink. Bližší informace najdete na
www.geising.de nebo se můžete informovat pří−
mo na informationen−geising t−online.de. Kluziš−
tě slouží rovněž bruslařům. Celodenní vstupen−
ka stojí pro dospělého 2,50 euro, děti do osm−
nácti let platí 2 euro, diváci polovinu. V nedale−
kém Altenbergu se koná od 13. února
Mistrovství Evropy ve skeletonu. Vlastní závod
zahajuje v neděli 15. února v 10 hodin. O den
dříve v sobotu od 20 hodin vystoupí v Krušno−
horské aréně Altenberg Petra Zieger Band na
megarockovém koncertě. Ať se vám líbí!

Jindřich Pech

Zpod starého dubu
Volat starostce Iloně Smítkové po dvacáté

hodině je drahá záležitost. Po jednom z pozdně
večerních rozhovorů si šéfka radnice posteskla,
že v televizním šeru cestou k telefonu šlápla na
psa, vysypala cukřenku, rozbila konvičku a na−
konec ji došla baterie v mobilu. Tak, až budete
chtít někdy pozdě večer volat, raději napište.
Smítkovi to rozhodně vyjde levněji. (rr) 

Výkrmna kuřat Červený Hrádek u Jirkova, firma Dráb pro Vás
opět odchovává slepičky snáškového materiálu pro letošní sezónu. 
Stáří slepiček při prodeji 10−13 týdnů. 
Prodeje se uskuteční v Dubí dne 20. 3. u "Porcelánky" v 11.15 hodin.
Plemeno: hisex hnědý, holandský materiál, nejvýkonnější plemeno v Evropě.
Vhodné pro drobný chov.
Cena: 81−89,− Kč/ks dle stáří.
Začátek snášky: první polovina května. 

Kontakt: 728 605 840 (do 18.00 hod.)
415 710 575 (od 10.00−12.00 hod.)
415 740 719 (od 16.00−18.00 hod.)

Hledám podnájem − zařízenou garsonku ne−
bo byt 1+1v Dubí. Nájem dohodou. Tel.
723398860.

Inzerce

Chtěl bych touoto cestou poděkovat jménem
Městské veterinární stanice Teplice − Prosetice
dětem z prvního a druhého ročníku Základní
školy Dubí 1 za konzervy, piškoty a ostatní pa−
mlsky, které nashromáždily pro opuštěné pejsky
v našem zařízení. MVDr. Dušan Vintera

Hravá kuřátka děkují Městskému úřadu za
sladkosti na vánoční besídku. Děti měly o to vět−
ší nadílku a také radost. Personální kolektiv 

Hravých kuřátek a děti 
Mít dobrého lékaře je "výhra". V dnešní době

to platí více než kdy jindy. Proto bychom rádi po−
děkovali a zároveň poslali pomyslnou kytičku za
dlouholetou výbornou péči o naše dvě děti
MUDr. Libuši Řepkové a sestřičce Jitce Horáč−
kové. Máme upřímnou radost z Vašeho přístupu
(jistě nejsme sami) a přejeme Vám ve vaší práci
ještě více úspěchů, a aby Vám přinášela co nej−
více radosti…

Valentýnskou kytičku a poděkování posíláme
tomuto zdravotnímu personálu …

Jarmila a Miroslav Komárkovi, Dubí 1 
Restaurace "Zámeček" v Dubí 1 Vás srdečně

zve na: Valentýnskou taneční zábavu pro střed−
ní věk a pokročilé. Kdy? 14. 2. Začátek ve 20.00
hod. Ukončení plánujeme na 24.00 hod. (v pří−
padě zájmu možno prodloužit). Hraje DUO Mile−
šovka, sólo zpěv Jitka Dolejšová (repertoár − ta−
neční, country a dechová hudba). Reservace
míst na tel. čísle: 732 858 345 p. Jarmila Ko−
márková nebo přímo v restauraci. Pořádáme pro
Váš četný zájem (poptávka již od minulého léta).
Zda budou tanečky pravidelné (1x měsíčně), zá−
leží tedy na Vás. Všichni jste srdečně zváni.
Vstupné zdarma! Jarmila Komárková


